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Wczoraj dostaÅ‚em sprawdzonÄ… informacjÄ™ z USA, Å¼e Stadnina Koni Janów Podlaski
sprzedaÅ‚a ogiera Prometeusz (FA El Shawan &ndash; Pianissima po Gazal Al Shaqab). Dlaczego z
USA? Bo tam Prometeusz siÄ™ urodziÅ‚ w 2012 roku i tam przebywaÅ‚ aÅ¼ do tej pory w ramach
kontraktu dzierÅ¼awnego. Ogier trafi do Zjednoczonych Emiratów Arabskich. Za ile, tego nie wiem.
Wiem zaÅ›, Å¼e Greg Gallun, w stajni którego przebywaÅ‚ Prometeusz, zasugerowaÅ‚ prezesowi
SK Janów Podlaski, SÅ‚awomirowi Pietrzakowi, aby zadbaÅ‚ o to, Å¼eby do janowskiej stadniny
trafiÅ‚y geny syna nieodÅ¼aÅ‚owanej Pianissimy. 

ZaproponowaÅ‚ dwa rozwiÄ…zania. Pierwsze, aby ogiera zanim trafi do ZEA &bdquo;po
drodze&rdquo; wysÅ‚aÄ‡ do Janowa, aby pokryÅ‚ kilka klaczy i aby pobraÄ‡ od niego nasienie.
Drugie, aby od Prometeusza pobraÄ‡ nasienie jeszcze w USA, zamroziÄ‡ je i wysÅ‚aÄ‡ do Janowa
Podlaskiego. OczywiÅ›cie w obu przypadkach koszty tych przedsiÄ™wziÄ™Ä‡ musiaÅ‚aby pokryÄ‡
janowska stadnina.I co? Prezes Pietrzak odmówiÅ‚. Greg Gallun powiedziaÅ‚, iÅ¼ odniósÅ‚
wraÅ¼enie, Å¼e oni bardzo potrzebujÄ… pieniÄ™dzy. Mr Gallun &ndash; faktycznie,
&bdquo;oni&rdquo; bardzo potrzebujÄ… pieniÄ™dzy. Tak bardzo, Å¼e w ostatnich kilkunastu
miesiÄ…cach Stadnina Koni Janów Podlaski sprzedaÅ‚a troje potomków Pianissimy. Oprócz
wspomnianego Prometeusza dwie wnuczki Pianissimy, obie urodzone w 2015 roku.Pierwsza to 
Pimenta (Pogrom &ndash; Pia po Ganges). ZostaÅ‚a sprzedana do Wielkiej Brytanii (do Holms Farm
naleÅ¼Ä…cej do Soni i Å›.p. Patricji Lindsay, gdzie kiedyÅ› przebywaÅ‚ Banat) na aukcji Pride of
Poland 2017 za 42 tys. euro.Druga to Penologia (Pogrom &ndash; AJ Penelope po El Nabila B),
którÄ… na grudniowym przetargu w Janowie Podlaskim kupiÅ‚ syn senatora za 20 500 euro.  Aby
byÅ‚a jasnoÅ›Ä‡. Nie krytykujÄ™ samego faktu sprzedaÅ¼y tych koni. Stadniny zawsze musiaÅ‚y i
bÄ™dÄ… musiaÅ‚y sprzedawaÄ‡ konie, aby mieÄ‡ z czego Å¼yÄ‡. Nawet te najlepsze okazy, te z
najcenniejszych rodzin Å¼eÅ„skich. OczywiÅ›cie waÅ¼ny przy tym jest zdrowy rozsÄ…dek,
rozwaÅ¼enie wszystkich &bdquo;za&rdquo; i &bdquo;przeciw&rdquo;. Nie bÄ™dÄ™ siÄ™ w tym
momencie zajmowaÅ‚ analizÄ…, czy w tych przypadkach byÅ‚o wiÄ™cej &bdquo;za&rdquo;, czy
wiÄ™cej &bdquo;przeciw&rdquo;. Chodzi mi o coÅ› innego. Czy pamiÄ™tajÄ… PaÅ„stwo, jakich
argumentów uÅ¼ywaÅ‚ minister Krzysztof Jurgiel, aby po fakcie uzasadniÄ‡
&bdquo;koniecznoÅ›Ä‡&rdquo; zwolnienia Marka Treli i Jerzego BiaÅ‚oboka?MusieliÅ›my
odwoÅ‚aÄ‡ tych panów, bo za dziesiÄ™Ä‡ lat, polska hodowla przestaÅ‚aby istnieÄ‡. (
http://www.radiownet.pl/publikacje/ju ... ich-arabow-byla-zagrozona) WtórowaÅ‚ mu Witold Strobel,
wówczas rzecznika prasowy ANR, który udzielajÄ…c wywiadu &bdquo;GoÅ›ciowi
Niedzielnemu&rdquo; stwierdziÅ‚: Pianissima ma 8 sztuk potomstwa za granicÄ… i tylko jedno
w Polsce. PisaÅ‚em o tym 14 marca 2016 roku w tekÅ›cie zatytuÅ‚owanym &bdquo;Kolejne
przekÅ‚amania&rdquo;. Tam odsyÅ‚am do szczegóÅ‚ów. W tym miejscu wspomnÄ™ tylko, Å¼e
wykazaÅ‚em w tym artykule, Å¼e janowska stadnina byÅ‚a wówczas wÅ‚aÅ›cicielem 9 potomków 
Pianissimy (liczÄ…c takÅ¼e wnuki).Z tej dziewiÄ…tki w ostatnich 12 miesiÄ…cach ubyÅ‚o troje
potomków Pianissimy. DecyzjÄ™ o ich sprzedaÅ¼y podjÄ…Å‚ prezes SÅ‚awomir Pietrzak. Jak to
siÄ™ ma do tezy kolportowanej uporczywie przez ANR i powtarzanej przez ministra Jurgiela, Å¼e 
nie zadbano o to, by w Polsce pozostaÅ‚o potomstwo cennych arabów? Witold Strobel jest
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obecnie szefem (dyrektor generalny) Krajowego OÅ›rodka Wspierania Rolnictwa, które to ciaÅ‚o
wchÅ‚onÄ™Å‚o AgencjÄ™ NieruchomoÅ›ci Rolnych. Jest wiÄ™c przeÅ‚oÅ¼onym m.in. prezesa
Pietrzaka. Szefem dyrektora KOWR jest minister Jurgiel.Pytam wiÄ™c obu panów, co Panowie na
to? Wyprzedawanie potomków Pianissimy oÅ›miesza Was! Wykazuje miaÅ‚koÅ›Ä‡, a dokÅ‚adniej
&ndash; nieprawdziwoÅ›Ä‡ argumentów, jakich uÅ¼ywaliÅ›cie. BÄ™dziecie udawaÄ‡, Å¼e pada
deszcz?Marek Szewczyk  
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